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Sivistyslautakunta § 26 25.05.2023 
 

 
Kehitys- ja keskusteluasiat 
 
Sivistyslautakunta 25.05.2023 § 26    
      
 
 

 Alkuluokkatoiminnan arviointitulokset 
o kehittämisasiantuntija esitteli tulokset, asiaa selostivat varhaiskasvatuspäällikkö ja 

opetuspäällikkö 
 Opiskeluhuollon muutokset 1.8.2023 alkaen 

o opetuspäällikkö ja varhaiskasvatuspäällikkö selostivat asiaa, lautakunta antoi 
evästystä opiskeluhuoltosuunnitelmaan 

 Lisäksi keskustelussa klo 19.41–19.50: 
o opettajien puhelinten hankinta 
o palveluverkko: 

 ruotsinkielisen päiväkodin ja koulun tilat 
 Klaukkalan alueen kouluhankkeet 

o avoimen varhaiskasvatuksen tilanne Kirkonkylässä 
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Valtuusto § 123 14.12.2022 
Sivistyslautakunta § 27 25.05.2023 

 

 
Valtuustoaloite varhaiskasvatuksen työntekijöiden työvaatetuksesta 
 
Valtuusto 14.12.2022 § 123     
  
 
 

SDP:n valtuustoryhmä sekä 32 allekirjoittajaa tekivät valtuustoaloitteen, että Nurmijärven kunta 
selvittää tapoja varhaiskasvatuksen henkilöstön työvaatetuksen, erityisesti ulkovaatetuksen, 
tukemiseksi. Aloitteessa nähdään, että selvityksen pohjalta ryhdytään mahdollisiin toimenpiteisiin. 

 
Päätös  

Aloite lähetettiin kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 
 

 
Sivistyslautakunta 25.05.2023 § 27       
1708/00.02.00.02/2022    
 
 

Valtuustoaloitteen mukaan kartoitetaan asiaa yhdessä henkilöstön kanssa ja kerätään ideoita 
siihen, mikä voisi olla paras ja mahdollinen tapa. Selvityksen pohjalta ryhdytään mahdollisiin 
toimenpiteisiin. 

Valtuustoaloitteen mukaan kunnolliset ulkoiluvarusteet eri sääolosuhteisiin ovat henkilökunnalle 
iso ja pakollinen investointi työnteon kannalta. Ulkoilua voi hyvinkin olla yli puolet työpäivästä. 
Ulkovaatetuksen tulee olla sopiva ympäri vuoden ja se altistuu kovalle kulutukselle. Vaatehankinnat 
vievät palkasta ison osan. Lisäksi työvaatteiden hankkiminen tai vaateraha lisäisi valtuustoaloitteen 
mukaan Nurmijärven kunnan vetovoimaisuutta työnantajana ja olisi konkreettinen kädenojennus 
työolojen parantamiseen suuntaan, sekä osoitus varhaiskasvatuksen ammattilaisten työn 
arvostamisesta. 

Sivistys- ja hyvinvointitoimiala on valmistellut aloitteeseen seuraavan vastauksen yhteistyössä 
henkilöstöpalveluiden edustajien kanssa: 

Virka- ja työpuvuista ja suojavaatetuksesta on määräykset kunnallisen yleisen virka- ja 
työehtosopimuksen (KVTES) VI luvun § 2.  Jos työnantaja on velvoittanut viranhaltijan/työntekijän 
käyttämään työssään tietyn mallista virka-/työpukua tai määriteltyä suojavaatetusta, työnantajan 
hankkii ja huoltaa tällaisen puvun tai vaatetuksen. Kyseiseen määritykseen perustuen työnantajan 
ei ole velvoitetta hankkia ja huoltaa työ- tai suojavaatteita varhaiskasvatuksen henkilöstölle.  

Vaaterahan maksaminen on työnantajalle siis harkinnanvaraista. Varhaiskasvatuspalveluissa on 
harkittu vaaterahan maksamisen edellytyksiä, perusteita ja mahdollista toimintamallia, ottaen 
huomioon varhaiskasvatuksen henkilöstön työn luonne ja työtehtävien vaikutus henkilökohtaiseen 
vaatetukseen, palkkausjärjestelmät ja palkkojen kokonaiskustannukset sekä hallinnolliset prosessit. 
Harkinnan perusteella varhaiskasvatuksessa arvioidaan vaaterahan maksaminen mahdolliseksi.  
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Valtuusto § 123 14.12.2022 
Sivistyslautakunta § 27 25.05.2023 

 

Valtuustoaloitteesta sekä varhaiskasvatuspalveluiden henkilöstön työvaatteiden hankinnan 
tukemisesta käytiin tulosalueen kokouksessa 31.1.2023 keskustelu vaihtoehtoisista 
toimintamalleista. Keskustelun perusteella varhaiskasvatuksen henkilöstön toiveita työvaatteiden 
hankinnan toteuttamisesta on kartoitettu Forms-kyselyllä. Kysely toteutettiin 5.5. – 14.5.2023 
välisenä aikana.  

Kyselyssä esitettiin kolme eri toteutusvaihtoehtoa, joista työntekijä pystyi valitsemaan yhden 
itselleen sopivan vaihtoehdon:  

1. Työntekijöille hankitaan vuokravaatteet (esim. sosiaali- ja terveyspalveluissa käytössä oleva 
hankintatapa) 

2. Työntekijöille hankitaan työvaatteet keskitetysti varhaiskasvatuksen hallinnon kautta 
(kilpailutetun toimittajan vaihtoehdoista) 

3. Työntekijöille maksetaan työvaateraha (verollinen) 
 
Varhaiskasvatuksen henkilöstöstä kyselyyn vastasi yhteensä 201 työntekijää. Vastausten 
perusteella 85 % työntekijöistä valitsi kohdan 3. Vapaamuotoisessa kommentointiosuudessa 
työntekijöiden vastauksissa nostettiin esiin eniten mahdollisuus valita itselleen parhaiten sopivat 
vaatteet vaaterahan avulla, valinnanvapaus oman tarpeen mukaan sekä riittävä vaaterahan määrä. 
Koska alustava kartoitus oli vahvasti työntekijöille maksettavan vaaterahan kannalla, muita 
vaihtoehtoja ei selvitellä enempää. 

Valtuustoaloitteen vastauksena esitetään, että varhaiskasvatuksen opettajille, varhaiskasvatuksen 
erityisopettajille, varhaiskasvatuksen sosionomeille, varhaiskasvatuksen lastenhoitajille, 
varhaiserityiskasvatuksen lastenhoitajille, perhepäivähoitajille sekä toimitilahuoltajille maksetaan 
vuodesta 2024 alkaen vaaterahaa 100 euroa / vuosi vaaterahaa. Kyseinen vaateraha korvaa 
nykyiset toimitilahuoltajille ja perhepäivähoitajille maksettavat vaate- sekä vaatehuoltokorvaukset. 
Vaaterahan maksu toteutetaan, mikäli määrärahat on sisällytetty talousarvioon. 

Mikäli henkilöstölle maksetaan vaaterahaa, olisi se perusteltua maksaa kerran vuodessa 
kertakorvauksena. Vaaterahassa on kyse henkilöstöeduksi luettavasta veronalaisesta tulosta, josta 
työnantaja maksaa sivukulut ja työntekijä ansioveron. Voimassa olevan hallintosäännön mukaisesti 
kunnanjohtaja päättää vaaterahan maksamiseen liittyvistä periaatteista (mm. työssäoloehdot). 

Vuosittaiset kustannukset ovat henkilöstömäärän mukaisesti arvioiden yhteensä 63 000 euroa. 
Kustannukset muodostuvat maksettavasta vaaterahasta ja työnantajan sivukuluista.  

 
Esittelijä  

Sivistysjohtaja 
 
Esitys  

Sivistyslautakunta päättää antaa kunnanhallitukselle ja edelleen valtuustolle esittelytekstin 
mukaisen vastauksen valtuustoaloitteeseen. 
 

Valmistelija 
Varhaiskasvatuspäällikkö Marianna Kokko puh. 040 317 2201 
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Valtuusto § 123 14.12.2022 
Sivistyslautakunta § 27 25.05.2023 

 

Päätös  
Esitys hyväksyttiin. 

 
 

 
 
 
Liitteet 

 Liite[1] Valtuustoaloite 14.12.2022 varhaiskasvatuksen työntekijöiden työvaatetuksesta, 
julkaistava 
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Sivistyslautakunta § 28 25.05.2023 
 

 
Sivistyslautakunnan lausunto Kirkonkylä, korttelin 2021 tontti 2 (NYK, 2–
247), koskevaan asemakaavamuutosluonnokseen (NYK) 
 
Sivistyslautakunta 25.05.2023 § 28       
1162/10.02.03/2021    
 
 

Asemakaavoitus- ja rakennuslautakunta on kokouksessaan 4.4.2023 hyväksynyt korttelin 2021 
tonttia 2 (NYK) koskevan asemakaavamuutoksen (2-247) luonnoksen nähtäville asetettavaksi 30 
päivän ajaksi. Asemakaavamuutoksen luonnos pidetään nähtävillä 20.4.–22.5.2023. 
Ympäristötoimialan asemakaavayksikkö pyytää lausuntoa asemakaavamuutoksesta ennen 
nähtävilläoloajan päättymistä. Sivistyslautakunta on saanut lisäaikaa lausunnon antamista varten 
siten, että lautakunta antaa lausuntonsa 25.5.2023 kokouksessa. 
 
Suunnitteluaineisto on nähtävillä kunnan kotisivuilla:   
 
https://www.nurmijarvi.fi/kuntalaisen-palvelut/maankaytto-ja-liikenne/kaavoitus/ajankohtaiset-
asemakaavat/2-247-korttelin-2021-tontti-2-nyk/ 
 
Sivistyslautakunta toteaa lausuntonaan Kirkonkylä, korttelin 2021 tontti 2 (NYK, 2–247), 
asemakaavamuutoksen luonnokseen seuraavaa: 
 
Liikennemäärät tontin ympäristössä ja tontilla sekä pysäköintitilatarve tontilla kasvavat nykyisestä, 
kun rakennuksista tulee myös lukion Rajamäen toimipisteen opiskelijoiden ja henkilökunnan 
työskentelytila. Pysäköintitilaa autoille (henkilökunta, lukiolaiset, vieraat), mopoautoille, mopoille ja 
polkupyörille tulee varata riittävästi. Paikoitusaluetta uudistettaessa tulee varata sähköautojen 
latauspisteitä riittävästi. 
 
Samalla on tärkeää huolehtia, että tontille tulee myös vapaata piha-aluetta riittävästi. Piha-alueen 
tulisi toimia välituntialueena ja osittain yläkoululaisten oppimisympäristönä. Pysäköintialueet tulee 
rajata omaksi alueeksi selkeästi erilleen muusta piha-alueesta.  
 
Asemakaavassa tulisi löytää toimiva ratkaisu, joka tarjoaisi sekä riittävät pysäköintialueet että 
riittävästi vapaata piha-aluetta. Asemakaavan tulisi myös mahdollistaa uusien koulutilojen 
toteuttaminen kolmikerroksisena. 
 
Jos toinen sisäänkäynti sijoittuu Pratikankujan puolelle, tarvitaan pysäköintialueelta Keskustien 
puolelta kävelyreitti Pratikankujan puolelle.  
 
Ympäristön viihtyisyyttä luovaa kasvillisuutta tulee sijoittaa tontille riittävästi, kuitenkin niin, että 
kasvillisuudesta ei tule näkemäesteitä turvalliselle liikkumiselle. 
 
Saattoliikenteen toimivuuteen ja koulun alueen liikenneturvallisuuteen tulee kiinnittää erityistä 
huomiota. Saattoliikennemäärä tulee kasvamaan, kun opiskelijamäärä kasvaa nykyiseen verrattuna. 
Asemakaavaluonnoksessa saattoliikenteelle varattu jättöpaikka keskellä piha-aluetta ei näytä 
turvalliselta ratkaisulta. Saattoliikennejärjestely toimii parhaiten, kun autoilla ei ajeta koulun pihaan 

https://www.nurmijarvi.fi/kuntalaisen-palvelut/maankaytto-ja-liikenne/kaavoitus/ajankohtaiset-asemakaavat/2-247-korttelin-2021-tontti-2-nyk/
https://www.nurmijarvi.fi/kuntalaisen-palvelut/maankaytto-ja-liikenne/kaavoitus/ajankohtaiset-asemakaavat/2-247-korttelin-2021-tontti-2-nyk/
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Sivistyslautakunta § 28 25.05.2023 
 

saakka, vaan tontin reuna-alueelle/erilliselle alueelle, jossa autoa ei tarvitse peruuttaa. Lisäksi tulee 
varmistaa, että saattoliikennepaikalta on turvallinen kävely-yhteys koulun pihalle. Saattoliikenteelle 
sekä kunnan järjestämille koulukuljetuksille (kouluautot) on huomioitava lyhytaikaisen pysäköinnin 
mahdollisuus. Koulun toimintaan liittyviä uimahallikuljetuksia ja retkikuljetuksia varten tulee myös 
osoittaa linja-autoille jättöpaikka. Tällä hetkellä jotkin vuoroautot kiertävät Nurmijärven 
Yhteiskoulun kautta, mikä myös edellyttää jättöpaikan varaamista koulun lähelle. 
 
Liikkumisesteisten pysäköinnissä ja saattoliikenteessä tulee olla esteetön kulkuyhteys 
rakennukseen. 
 
Asemakaavan tulee mahdollistaa se, että rakennussuunnitteluvaiheessa voidaan tarkastella, onko 
tarkoituksenmukaista säilyttää nykyinen liikuntasali vai rakentaa sen tilalle uutta tilaa. Koulun 
toiminnan kannalta ei ole tarkoituksenmukaista säilyttää nykyistä liikuntasalia ja sen alapuolella 
olevia tiloja. Nykyinen liikuntasali tulisi purkaa. 

 
Esittelijä  

Sivistysjohtaja 
 
Esitys  

Sivistyslautakunta antaa asemakaavoitus- ja rakennuslautakunnalle esittelytekstin mukaisen 
lausunnon. 
 
Pöytäkirja tarkastetaan tämän asian osalta kokouksessa. 
 
 

Valmistelija 
Sivistysjohtaja Tiina Hirvonen, puh. 040 317 4410 
Opetuspäällikkö Kati Luostarinen, puh. 040 317 2401 
Hallintopäällikkö Marja Viljamaa, puh. 040 317 2400 
 

 
Asian käsittely 
 

Lautakunnan jäsen Otto Suhonen esitti lausunnon pohjaesitykseen seuraavat lisäykset 
(lisäysesitykset kursiivilla): 
 
Esitys 1: 
Lausunnon ensimmäinen kappale: 
 
Liikennemäärät tontin ympäristössä ja tontilla sekä pysäköintitilatarve tontilla kasvavat nykyisestä, 
kun rakennuksista tulee myös lukion Rajamäen toimipisteen opiskelijoiden ja henkilökunnan 
työskentelytila. Pysäköintitilaa autoille (henkilökunta, lukiolaiset, vieraat), mopoautoille, mopoille ja 
polkupyörille tulee varata riittävästi. Pysäköintipaikkamäärän tarvetta tulee vielä selvittää 
tarkemmin. Sivistyslautakunta on teettänyt lukion opiskelijoille pysäköintitarpeesta kyselyn, jonka 
tulokset osoittavat merkittävän määrän opiskelijoista kulkevan lukioon autolla. Kyselyssä esitettiin 
myös suuri määrä toiveita riittävästä pysäköintipaikkamäärästä. Kyselyn tulokset tulee ottaa 
huomioon jatkoselvityksessä. Arvioinnissa vertailukohteena tulee huomioida Arkadian yhteislyseo, 
joka puuttuu aiemman selvityksen vertailukohteista. Lisäksi selvityksessä tulee huomioida, että 
tulevan yhdistetyn lukion opiskelijat tulevat nykyistä kirkonkylän toimipistettä laajemmalta 
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Sivistyslautakunta § 28 25.05.2023 
 

alueelta, joten tulevaisuudessa nykyistä suurempi osuus lukion opiskelijoista tulee kulkemaan. 
Paikoitusaluetta uudistettaessa tulee varata sähköautojen latauspisteitä riittävästi.  
 
Esitys 2: 
Lausunnon kolmas kappale: 
 
Asemakaavassa tulisi löytää toimiva ratkaisu, joka tarjoaisi sekä riittävät pysäköintialueet että 
riittävästi vapaata piha-aluetta. Asemakaavan tulisi myös mahdollistaa uusien koulutilojen 
toteuttaminen kolmikerroksisena tai nelikerroksisena, jotta tonttimaata jäisi muuhun käyttöön 
mahdollisimman paljon. 
 
Otto Suhonen ja Janine Fager-Jokisalo esittivät lausunnon pohjaesitykseen seuraavan lisäyksen: 
 
Lausunnon kolmas kappale (lisäysesitys kursiivilla) 
 
Asemakaavassa tulisi löytää toimiva ratkaisu, joka tarjoaisi sekä riittävät pysäköintialueet että 
riittävästi vapaata piha-aluetta. Jotta tämä olisi mahdollista, on tontin laajentamista 
maanhankinnalla arvioitava uudelleen. Asemakaavan tulisi myös mahdollistaa uusien koulutilojen 
toteuttaminen kolmikerroksisena. 
 
Lisäksi Janine Fager-Jokisalo esitti pohjaesitykseen seuraavat lisäykset (lisäysesitykset kursiivilla): 
 
Esitys 1: 
Lausunnon toinen kappale  
 
Samalla on tärkeä huolehtia, että tontille tulee myös vapaata piha-aluetta, virikkeitä ja 
toiminnallisuutta riittävästi. Piha-alueen tulisi toimia välituntialueena ja osittain yläkoululaisten 
oppimisympäristönä. Pysäköintialueet tulee rajata omaksi alueeksi selkeästi erilleen muusta piha-
alueesta. 
 
Esitys 2: 
Lausunnon viides kappale 
 
Ympäristön viihtyisyyttä ja varjoa luovaa kasvillisuutta tulee sijoittaa tontille riittävästi, kuitenkin 
niin, että kasvillisuudesta ei tule näkemäesteitä turvalliselle liikkumiselle. 
 
Sivistyslautakunta hyväksyi yksimielisesti kaikki lisäysehdotukset. 

 
Päätös  

Sivistyslautakunta päätti antaa asemakaavoitus- ja rakennuslautakunnalle Kirkonkylä, korttelin 
2021 tontti 2 (NYK, 2–247), asemakaavamuutoksen luonnokseen seuraavan lausunnon: 
 
Liikennemäärät tontin ympäristössä ja tontilla sekä pysäköintitilatarve tontilla kasvavat nykyisestä, 
kun rakennuksista tulee myös lukion Rajamäen toimipisteen opiskelijoiden ja henkilökunnan 
työskentelytila. Pysäköintitilaa autoille (henkilökunta, lukiolaiset, vieraat), mopoautoille, mopoille ja 
polkupyörille tulee varata riittävästi. Pysäköintipaikkamäärän tarvetta tulee vielä selvittää 
tarkemmin. Sivistyslautakunta on teettänyt lukion opiskelijoille pysäköintitarpeesta kyselyn, jonka 
tulokset osoittavat merkittävän määrän opiskelijoista kulkevan lukioon autolla. Kyselyssä esitettiin 
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myös suuri määrä toiveita riittävästä pysäköintipaikkamäärästä. Kyselyn tulokset tulee ottaa 
huomioon jatkoselvityksessä. Arvioinnissa vertailukohteena tulee huomioida Arkadian yhteislyseo, 
joka puuttuu aiemman selvityksen vertailukohteista. Lisäksi selvityksessä tulee huomioida, että 
tulevan yhdistetyn lukion opiskelijat tulevat nykyistä kirkonkylän toimipistettä laajemmalta 
alueelta, joten tulevaisuudessa nykyistä suurempi osuus lukion opiskelijoista tulee kulkemaan. 
Paikoitusaluetta uudistettaessa tulee varata sähköautojen latauspisteitä riittävästi.  
 
Samalla on tärkeää huolehtia, että tontille tulee myös vapaata piha-aluetta, virikkeitä ja 
toiminnallisuutta riittävästi. Piha-alueen tulisi toimia välituntialueena ja osittain yläkoululaisten 
oppimisympäristönä. Pysäköintialueet tulee rajata omaksi alueeksi selkeästi erilleen muusta piha-
alueesta.  
 
Asemakaavassa tulisi löytää toimiva ratkaisu, joka tarjoaisi sekä riittävät pysäköintialueet että 
riittävästi vapaata piha-aluetta. Jotta tämä olisi mahdollista, on tontin laajentamista 
maanhankinnalla arvioitava uudelleen. Asemakaavan tulisi myös mahdollistaa uusien koulutilojen 
toteuttaminen kolmikerroksisena tai nelikerroksisena, jotta tonttimaata jäisi muuhun käyttöön 
mahdollisimman paljon. 
 
Jos toinen sisäänkäynti sijoittuu Pratikankujan puolelle, tarvitaan pysäköintialueelta Keskustien 
puolelta kävelyreitti Pratikankujan puolelle.  
 
Ympäristön viihtyisyyttä ja varjoa luovaa kasvillisuutta tulee sijoittaa tontille riittävästi, kuitenkin 
niin, että kasvillisuudesta ei tule näkemäesteitä turvalliselle liikkumiselle. 
 
Saattoliikenteen toimivuuteen ja koulun alueen liikenneturvallisuuteen tulee kiinnittää erityistä 
huomiota. Saattoliikennemäärä tulee kasvamaan, kun opiskelijamäärä kasvaa nykyiseen verrattuna. 
Asemakaavaluonnoksessa saattoliikenteelle varattu jättöpaikka keskellä piha-aluetta ei näytä 
turvalliselta ratkaisulta. Saattoliikennejärjestely toimii parhaiten, kun autoilla ei ajeta koulun pihaan 
saakka, vaan tontin reuna-alueelle/erilliselle alueelle, jossa autoa ei tarvitse peruuttaa. Lisäksi tulee 
varmistaa, että saattoliikennepaikalta on turvallinen kävely-yhteys koulun pihalle. Saattoliikenteelle 
sekä kunnan järjestämille koulukuljetuksille (kouluautot) on huomioitava lyhytaikaisen pysäköinnin 
mahdollisuus. Koulun toimintaan liittyviä uimahallikuljetuksia ja retkikuljetuksia varten tulee myös 
osoittaa linja-autoille jättöpaikka. Tällä hetkellä jotkin vuoroautot kiertävät Nurmijärven 
Yhteiskoulun kautta, mikä myös edellyttää jättöpaikan varaamista koulun lähelle. 
 
Liikkumisesteisten pysäköinnissä ja saattoliikenteessä tulee olla esteetön kulkuyhteys 
rakennukseen. 
 
Asemakaavan tulee mahdollistaa se, että rakennussuunnitteluvaiheessa voidaan tarkastella, onko 
tarkoituksenmukaista säilyttää nykyinen liikuntasali vai rakentaa sen tilalle uutta tilaa. Koulun 
toiminnan kannalta ei ole tarkoituksenmukaista säilyttää nykyistä liikuntasalia ja sen alapuolella 
olevia tiloja. Nykyinen liikuntasali tulisi purkaa. 
 
Pöytäkirja tarkastettiin tämän asian osalta kokouksessa. 
 
Pöytäkirjaan liitetään yhteenveto lukion opiskelijoille lähetetystä pysäköintitarpeeseen liittyvän 
kyselyn tuloksista, kysely on avoinna 28.5.2023 saakka. 
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Sivistyslautakunta § 28 25.05.2023 
 

 
 
Liitteet 

 Liite[2] Arvio lukion opiskelijoiden pysäköintitarpeista 
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Sivistyslautakunta § 29 25.05.2023 
 

 
Otto-oikeuden käyttäminen viranhaltijoiden päätöksiin 
 
Sivistyslautakunta 25.05.2023 § 29    
      
 
 

Nurmijärven kunnan hallintosäännön 36 §:n mukaan asia voidaan kuntalain 92 §:n mukaisesti ottaa 
lautakunnan käsiteltäväksi, jollei asiaa ole ilmoitettu otettavaksi kunnanhallituksen käsiteltäväksi. 
 
Hallintosäännön 38 §:n 2 momentin nojalla lautakunnan alaisen viranomaisen on ilmoitettava 
lautakunnalle tekemistään ottokelpoisista päätöksistä lukuun ottamatta sellaisia asioita tai 
asiaryhmiä, joista lautakunta on ilmoittanut, ettei se käytä otto-oikeuttaan. 
 
Ilmoitus on tehtävä neljän päivän kuluessa pöytäkirjan tarkastamisesta. Viranhaltijapäätösten 
osalta määräaika lasketaan päätöksen tai pöytäkirjan allekirjoittamisesta. Ilmoitus tehdään 
julkaisemalla pöytäkirja tai viranhaltijapäätös luottamushenkilöiden tietoverkossa. 
 
Ilmoitusvelvollisuuden ulkopuolelle erikseen rajataan seuraavat asiat: 
- kynnysarvon alle jäävät tavara-, palvelu- ja urakkahankinnat (pienhankinnat) 
- opiskelijoille, tutkijoille ja tutkimuslaitoksille myönnettävät tutkimusluvat 
- työryhmän asettaminen 
- tilakeskuksen päällikön alaisen toimialueen hallinnoimien asuntojen ja toimitilojen 
vuokrausta ja käyttöoikeuksia koskevat viranhaltijapäätökset. 
 
16.5.2023 mennessä ovat valmistuneet liitteessä (sisältää henkilötietoja) mainitut 
viranhaltijapäätökset. 
 

Esittelijä  
Sivistysjohtaja 

 
Esitys  

Lautakunta päättää merkitä liitteessä (sisältää henkilötietoja) esitetyt viranhaltijoiden päätökset 
tiedoksi ja todeta, ettei lautakunta käytä tehtyjen päätösten osalta otto-oikeuttaan. 

 
Valmistelija 

Hallintopäällikkö Marja Viljamaa, puh. 040 317 2400 
 
Asian käsittely 
 

Esittelijä toi tiedoksi 24.5.2023 mennessä valmistuneet viranhaltijoiden päätökset ja esitti, että 
lautakunta merkitsee ne tiedoksi ja toteaa, ettei lautakunta käytä tehtyjen päätösten osalta otto-
oikeuttaan. 
 

Päätös  
Esitys hyväksyttiin. 

 
Liitteet 
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Sivistyslautakunta § 29 25.05.2023 
 

 Liite[3] Viranhaltijapäätösluettelo 28.4.-24.5.2023 
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Sivistyslautakunta § 30 25.05.2023 
 

 
Ilmoitusasiat 
 
Sivistyslautakunta 25.05.2023 § 30    
      
 
 

 Opetushallituksen myöntämä 10 000 euron valtionavustus hankkeelle Kerhotoiminnan 
kehittäminen 2023 (12.5.2023 19/92/2023) 

o avustuksen käyttöaika 12.05.2023-31.12.2024 
 

Esittelijä  
Sivistysjohtaja 

 
Esitys  

Merkitään tiedoksi. 
 
Valmistelija 

Hallintopäällikkö Marja Viljamaa, puh. 040 317 2400 
 

Päätös  
Merkittiin tiedoksi. 
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Muutoksenhakuohje koskee pykäliä: § 26, § 27, § 28, § 29, § 30 

 

Muutoksenhakukielto 
Oikaisuvaatimusta tai kunnallisvalitusta ei saa tehdä päätöksestä, joka koskee: 

 vain asian valmistelua tai täytäntöönpanoa (KuntaL 136 §) 
 virka- tai työehtosopimuksen tulkintaa tai soveltamista ja viranhaltija on jäsenenä 

viranhaltijayhdistyksessä, jolla on oikeus panna asia vireille työtuomioistuimessa (KVHhl 50 § 2 
mom.) 

 etuosto-oikeuden käyttämättä jättämistä (EtuostoL 22 §) 
 vaaliviranomaisen tekemää päätöstä (VaaliL 45, 66 ja 83 §). 

 
 
 
 
 


